
  

Van: e e ET (geanonimiseerd)

Verzonden: zondag 9 juli 2023 18:48 

am ] (geanonimiseerd)

Onderwerp: Afschaffing "Blaftaks" 

Mijne dames/heren 

Met grote verbazing kennisgenomen van het artikel in de krant: blaftaks betalen hoeft straks niet meer: 

De motivatie om deze op te heffen is wel heel slecht of geheel niet onderbouwd. 

Eenvoudige rekensom: opbrengst € 74.000, — 

Kosten €69.000, - 

Dan is het toch zo dat aan het eind van de streep € 5.000, - overblijft? 

En wat, als dit besluit doorgaat? 

Heeft mijnheer Van Assem zich niet gerealiseerd dat de kosten voor het grootste deel toch gemaakt worden? 

((onderhoud uitlaatplaatsen, het legen en onderhoud van de poepbakken enz.) 

Worden deze kosten dan in de toekomst voor alle bewoners? 

Dit is onverteerbaar volgens ons. 

Maar het geld moet toch ergens vandaan komen en zoals wij allen weten heeft onze gemeente niet zoveel reserves 

dat 

dit zomaar daar uit betaald kan worden’ 

Zoals u begrijpt zijn wij totaal tegen dit besluit en vertrouwen dat hier nog eens nauwkeurig over wordt nagedacht. 

Woerden 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


